
 
Referat FAU 

 
Tid  Torsdag 29. feb 2024 kl. 17.15-18.45 
Sted   Oppmøte 3. etg. 

Tilstede: Linn C. Pouey (1. trinn), David Sundell (vara for 2. trinn og litt for 

7.trinn), Eli Loland (3. trinn), Margrethe Kristiansen (4. trinn), Kristine Risnes (vara 6. 

trinn), Tormod Lien (rektor), Ingunn Røsok (FAU-leder)  

 
Saker 

Nr Sak 

24-23/24 Rektor presenterte tall fra elevundersøkelsen og hvordan skolen 

jobber med resultatene.  

- Resultatene blir tilsendt alle FAU-medlemmene. Noen av 

resultatene ligger også ute på UDIR: 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-

grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-

sporsmal/   

- Skolen jobber med forebygging gjennoms sosial 

handlingsplan, trivsel-lederordningen, fokus på lek, nok 

voksne med vester ute, elevsamtaler, foreldresamtaler, 

foreldremøter, skole-hjemsamarbeid, skoledemokrati med 

elevråd og klasseråd, undervisningsopplegget “link til livet”, 

helsesykepleier, skolen skal nå innom alle tre barnehagene 

på Flekkerøy og snakke med skolestarterforeldrene.  

- Oppfølging av elevundersøkelsen: resultatene presenteres 

for lærerne, refleksjon på det enkelte trinn, kvalitetsdialog 

med kommunalsjef hvert år hvor elevundersøkelsen er et 

temaene, rektor og trinnene har møte hvor det lages plan for 

tiltak:  

- klassetrivsel.no 

- elevsamtaler 

- konkrete tiltak som (foreldreråd, tema på 

foreldremøter og bygge vi-kultur) 

25-23/24 Temaer som FAU ønsker fokus på:  

- Vikarbruk: skolen har måtte stramme inn på vikarbruk for å 

holde budsjett. 90% av utgiftene går til lønn så det er her de 

kan spare. Trinn med ekstra utfordringer blir prioritert. FAU 

sin holdning er at det alltid på alle klasser skal settes inn 

vikar ved fravær.  

- Sosiallærer: det er en sosiallærer som holder tak i 

aktivitetsplanene, sammen med helsesykepleier har “vanlig, 

men vondt” og de skal starte opp mini-risk. FAU ønsker en 

større prosentdel til en sosiallærerstilling der det jobbes 

strategisk med forebygging av mobbing og inkludering.   

- Oppfølging av enkeltvedtak: FAU ønsker at skolen følger opp 

at alle vedtakene følges opp og elevene får det de har krav 

på.  

- Resultater fra nasjonale prøver: Hvordan følges disse opp? 

- Engelsk skiller seg ut som et fag der elevene har 

lavere resultater.  

- Skolen ønsker flere lærere med engelsk som 

hovedfag.  
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- Flekkerøy skole og Lindebø skole samarbeider.   

- Åpningstider SFO: Pengene må tas fra skolebudsjettet, så 

dette prioriteres ikke. Vikarbruk og sosiallærer prioriteres 

foran utvidede åpningstider.  

26-23/24 Forslag om utarbeidelse av foreldreveileder for mobilbruk 

https://sway.cloud.microsoft/APkZ31gto2nSiRaw?fbclid=IwAR1f8FN

mVbFguaqEl7BBJPAAu3gst2eEFE0xSBIn-yZvhT4hw7HR8qpopVA  

 

Spørreundersøkelse i forkant 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeSud4CVuygv9aRI0m

R4pSn0oOctKxq-HoYc9L0ATxjAVYBEg/viewform  

- Avklare til neste møte om man kan bruke det samme og 

gjøre små lokale endringer. Linn sjekker opp.  

27-23/24 Skolefotografering 

- Kan skolen prioritere pris ved valg av fotograf? 

Skolen prøver å se på at fotograferingen blir billigst mulig av 

tilbudene.  

28-23/24 Valg av leder for skoleåret 24/25 som også overtar som nestleder ut 

skoleåret 23/24.  

- Utsetter saken til neste møte.  

29-23/24 Eventuelt 

- Flekkerøy skole sine retningslinjer for mobil i skoletiden:  

Skolen anbefaler at telefonen ligger hjemme. Rektor har fått 

tilbakemelding om at det vil bli et vedtak i bystyret på at det 

blir mobilforbud i skolen.   

- Skolens rutiner og kultur for avviksmelding: 

Det er oppe i klubb og på skolen som helhet. Det er den 

enkelte som må vurdere hva som skal skrive som 

avviksmelding. Skolen mener at alle uønskede hendelser skal 

meldes.  

- Dysleksiskole: skolen blir sertifisert og resertifiseres hvert år. 

Fire lærere som har et ekstra ansvar. FAU ønsker at dysleksi 

kan testes tidligere da dette er anbefalt fra Dysleksi Norge. 

Rektor tar dette videre.  

- Neste FAU-møte inviteres årets varamedlemmer som neste 

år skal danne FAU for skoleåret 24/25.  

  
 

Med vennlig hilsen 
 

Ingunn Røsok  
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